
 
 
Johanna Björkman, 22 år, bor i Umeå. Medlem i Salt i Vasakyrkan 
 
Hur länge och på vilket sätt har du varit med i Salt? 
Jag var med när det började, så sedan 2005 har jag varit medlem i Salt. Jag har varit med på 
lite olika sätt. Först var jag med via tonårsgruppen men efter det har det ändrats och för det 
mesta är det nog som ledare inom ungdomsverksamhet som jag varit med i Salt. 
 
Vad tycker du är bäst med Salt? 
Att det är ett forum där barn och unga får komma till tals och själva tycka till kring 
verksamhet som rör dem. Salt för mig är också en plats där barn och unga får växa och 
utvecklas i sin kristna tro tillsammans med andra. Fantastiskt bra! 
 
Vad skulle du vilja att Salt blev bättre på? 
Att underlätta övergången mellan Salt och EFS när det är dags. Idag kan det vara svårt att veta 
hur det ska gå till och när det ska göras, kan ha att göra med att många känner sig unga länge. 
En annan sak som Salt borde fundera mer kring är hur man kan hjälpa barn och unga att klara 
övergången mellan läger till vardag. Det är lätt att vara kristen på läger men svårare när man 
kommer hem. Med mer undervisning i vardagskristendom så kanske man rustar dem bättre 
för den övergången.  
 
Vad tror du kommer vara ditt stora bidrag till styrelsearbetet? 
Mitt största bidrag till styrelsen skulle vara min förankring till olika typer av verksamheter i 
Salt. Eftersom jag har haft olika roller kan jag se på en verksamhet ur olika perspektiv och 
står även på en stadig grund. Jag backar inte heller för nya idéer utan vill gärna jobba 
drivande med projekt, gamla som nya.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Joel Lindén, 21 år, bor i Åre. Medlem i Salt i Visby 
 
Hur länge och på vilket sätt har du varit med i Salt? 
Sedan Salt Mittsverige bildades för ca fyra år sedan  
 
Vad tycker du är bäst med Salt? 
Att alla kan få vara med i sina lokala föreningar och därifrån få växa in i en kristen 
gemenskap i ett större sammanhang. Men även hur Salt på ett riksplan kan få sprida en 
uppbyggande tro genom läger och annat! 
 
Vad skulle du vilja att Salt blev bättre på? 
Att få utveckla Salt som en missionsrörelse i Sverige! Alltså att missonera i vårt eget land…  
 
Vad tror du kommer vara ditt stora bidrag till styrelsearbetet? 
Jag tror att jag kommer kunna få fortsätta att jobba med och bidra mycket kring scouting, men 
även att få utveckla hur vi skall kunna få ut missionen i Sverige! Samt allt annat som vi under 
det sista året börjat att arbeta med… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Christian Litte, 22 år, bor i Ljungby. Medlem i Salt i Traryd 
 
Hur länge och på vilket sätt har du varit med i Salt? 
Vi har varit med i Salt i ca 2 år för vi bytte från Svenska kyrkans unga till Salt. Jag har varit 
med i vår förening sen jag var ett litet barn, fast i andra barngrupper. I ca två år har jag varit 
ordförande och är ungledare för att hjälpa vår församlingsassistent.  
 
Vad tycker du är bäst med Salt? 
Jag tycker om sättet som Salt jobbar och verkligen ställer upp för ungdomarna.  
 
Vad skulle du vilja att Salt blev bättre på? 
Jag tycker att Salt har ett bra utbud och skulle vilja att Salt jobbar vidare med dem.  
 
Vad tror du kommer vara ditt stora bidrag till styrelsearbetet? 
Jag skulle nog jobba för att fler föreningar ansluter sig till oss och jobba med läger för 
ungdomarna Jag har också erfarenhet med att jobba med barn och ungdomar och älskar 
utmaningar. 
 
 
 
 
 
 



 
 

Annika Nilsson, 18 år, bor i Uppsala. Medlem i Saltföreningen TG/Krut i Lötenkyrkan, Uppsala 

Hur länge och på vilket sätt har du varit med i Salt? 
Jag har varit med i Salt sedan det startades, huvudsakligen på lokal nivå där jag suttit i 
styrelsen i fem år och på olika sätt engagerat mig i Salts arbete. Har varit mycket på 
Livskraftläger och en del på Saltkonferenser.  
 
Vad tycker du är bäst med Salt? 
Att Jesus är i centrum! Det ryms så många olika människor och uttryck inom Salt och allting 
kretsar kring Jesus, det tycker jag är häftigt.  
 
Vad skulle du vilja att Salt blev bättre på? 
Att aktivt välkomna och söka barn och ungdomar utanför kyrkan, lite mer outreach.  
 
Vad tror du kommer vara ditt stora bidrag till styrelsearbetet? 
Kreativitet, nya idéer och nya sätt att ära och söka Jesus på. Jag är bra på att få saker att hända - 
planera och genomföra.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Magdalena Omnell, 27 år, bor i Stockholm. Medlem i Saltföreningen Livskraft Norr 
 
Hur länge och på vilket sätt har du varit med i Salt? 
Jag har funnits med i verksamhet relaterad till Salt sedan starten genom ungdomsarbete i mina 
församlingar, läger, musik mm och de senaste två åren har jag suttit med i Salts riksstyrelse 
 
Vad tycker du är bäst med Salt? 
Att det finns ett tydligt fokus på Jesus och jag tycker det är fantastiskt att Salt spänner över ett 
så brett område i sin verksamhet även fast Salt inte är så gammalt som rörelse, på så sätt når 
vi många. 
 
Vad skulle du vilja att Salt blev bättre på? 
På att arbeta med frågor som rör barnen, men där finns spännande projekt på gång! Jag tror 
även att kommunikationen från Salts riksstyrelse till föreningarna kan bli betydligt bättre. 
 
Vad tror du kommer vara ditt stora bidrag till styrelsearbetet? 
Att jag funnits med i två år ger mig en god erfarenhet av hur styrelsearbetet fungerar. I övrigt 
handlar mina hjärtefrågor om hur Salt kan bidra till att fler får veta vem Jesus är och växa som 
lärjungar och hur vi kan hjälpa och stötta barn och unga som av olika anledningar har det 
svårt. 



 
 
Fannie Thomasson, 19 år, bor i Ängelholm. Medlem i Salt Ängelholm 
 
Hur länge och på vilket sätt har du varit med i Salt? 
Jag har varit med i Salt i snart 2 år och har under det andra året varit väldigt aktiv genom 
dans,ungdomsgrupp, lovsångsteam och ledaransvar inom Salt Ängelholm.  
 
Vad tycker du är bäst med Salt? 
Det bästa med Salt är att kristna ungdomar får möjlighet att på olika sätt samlas för att ge 
varandra kraft så att de sedan kan sprida Guds ord bland de okristna i deras vardag. Salt är 
helt underbart när det gäller att utveckla ungdomars personliga relation med Gud eftersom 
Salt ger så bra möjligheter med läger och andra evenemang. 
 
Vad skulle du vilja att Salt blev bättre på? 
Jag skulle personligen vilja att Salt blev bättre på att synas och att fler ungdomar får veta vad 
Salt är och hur mycket Salt egentligen gör.  
 
Vad tror du kommer vara ditt stora bidrag till styrelsearbetet? 
Mitt stora bidrag kommer nog att vara att finnas till som en kontakt. Folk ska kunna komma 
till mig med frågor och liknande om Salt som jag ska kunna hjälpa de med att få svar på. Jag 
vill också bli mer engagerad i Salts arbete ute på läger m.m och hoppas på att kunna få den 
möjligheten genom att vara medlem i styrelsen. Jag vill även finnas till mycket för de lite 
yngre i Salt så dessa märker att de också är viktiga.  
 
 
 
 
 


